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Írásbeli kérdés
dr. Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 46/1994. (IX 30.)
OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani dr. Varga Mihály miniszter úrhoz:

„Mi indokolja a munkavallókat érintő újabb sarcot? ”
címmel,

amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Kormány a 2015 . évi adótörvényekre vonatkozó javaslatában munkabéren kívül adható juttatásoka t
(cafeteria) terhelő közteher-rendszer jelentős átalakítását kezdeményezi . Ezzel nagy valószínűséggel a
költségek áthárulnának a munkavállalókra . Ez pedig gyakorlatilag jövedelemcsökkenést jelentene .

Az idén összesen 35,7 % közterhet kell fizetnie a munkáltatónak, ha a törvényben meghatározott kereteki g
juttatott például Erzsébet-utalványt, Széchenyi Pihen ő Kártyát a dolgozóinak . Az október 21-én beadott
törvényjavaslat szerint az eddigi kedvezményezett béren kívüli juttatás adója 35,7 %-ról 51,17 %-r a
növekedne, így az el őbb említett juttatásokon túl többek közt az önkéntes nyugdíjpénztári ,
egészségpénztári hozzájárulást, a helyi utazási bérletet, az iskolakezdési támogatást, munkahelyi
étkeztetést is magasabb teherrel adhatná jövőre a munkáltató a munkavállalóinak.

Az idei évben a kedvezményezett béren kívüli juttatások közt nem szereplő egyéb juttatások 51,17%
közteherrel adóznak. Ezeknek közterhét jövőre 65,79 százalékra emelné a benyújtott javaslat .

Ezek az emelések mind azt eredményezik, hogy a munkavállalók kevesebb juttatást fognak kapni 2015 -
ben.

Fentiek miatt kérdezem Miniszter urat:

• Miért emeli a Kormány a cafeteriát érintő közterheket ?

• Milyen oka van annak, hogy a béren kívül adható juttatásokból kevesebbet akarnak a

munkavállalóknak adni ?

Budapest, 2014. október 2-1- ,

Üdvözlettel :

Velez Árpád
MSZP
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